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مقابلهمجلسبامزایدهسرخابیها
رئیس فراکسیون ورزش مجلس گفت: برای 
جلوگی��ری از برگزاری مزایده چهارم 2 باش��گاه 
استقلال و پرسپولیس در نظر داریم این موضوع 
را روز یکشنبه به صورت طرح دوفوریتی به صحن 
مجلس شورای اسلامی ارائه دهیم. مقداد نجف نژاد 
درباره کش��یده ش��دن مزایده واگذاری باش��گاه 
استقلال و پرس��پولیس به مرحله چهارم گفت: 
اصل واگذاری 2 باش��گاه استقلال و پرسپولیس 
به بخش خصوصی را مجلس ش��ورای اس��لامی 
مصوب کرد و مجلس با آن موافق اس��ت اما این 
ش��کل برگزاری مزایده ها پشت سر هم و کشیده 
شدن کار به مزایده چهارم در شأن ورزش کشور، 
فوتبال و 2 باش��گاه بزرگ استقلال و پرسپولیس 
نیست. رئیس فراکسیون ورزش مجلس شورای 
اس��لامی تاکی��د ک��رد: در حال حاض��ر یکی از 
دغدغه های ما و هواداران که سرمایه های مخفی 
استقلال و پرسپولیس هستند، تضمین آینده 2 
باشگاه اس��ت. فقط واگذار کردن 2 باشگاه بزرگ 
و اس��تقلال و پرسپولیس مهم نیست بلکه آینده 
آنها هم اهمیت زیادی دارد بنابراین باید سازمان 
خصوصی سازی برای تایید اهلیت افراد متقاضی 
خرید این دو باشگاه نس��بت به سایر واگذاری ها 
حساسیت بیشتری به خرج دهد. نجف نژاد ادامه 
داد: باشگاه های استقلال و پرسپولیس فقط دارای 
س��رمایه های مادی نبوده و سرمایه های معنوی 
بزرگی نیز دارند که به فروش گذاشته می شوند، 
بنابراین متقاضیان خرید این 2 باشگاه نباید جویای 
نام و رانت باشند چون پیروزی چنین افرادی در 
مزای��ده در طول زمان به احساس��ات میلیون ها 
ه��وادار ضربه خواه��د زد. وی درباره متقاضیانی 
که برای خرید باشگاه پرسپولیس در مزایده سوم 
حضور پیدا کردند، گفت: در بین متقاضیان فعلی 
خرید باشگاه پرسپولیس اغراض سیاسی می بینم  
یعنی می خواهند از ظرفیت سیاسی 2 باشگاه به 
نفع ف��رد یا افرادی نهایت بهره را ببرند؛ ظرفیتی 
که متاسفانه دولت نتوانست استفاده بهینه از آن 
کند. با توجه به سرمایه گذاری ای که خریداران 2 
باشگاه انجام می دهند این موضوع خلاف نیست 
و م��ا هم مخالف آن نیس��تیم اما نباید مس��ائل 
سیاسی هدف اصلی خریداران 2 باشگاه باشد. وی 
افزود: برای جلوگی��ری از برگزاری مزایده چهارم 
2 باشگاه استقلال و پرس��پولیس آمادگی آن را 
داریم که این موضوع را روز یکشنبه هفته آینده به 
صورت طرحی دوفوریتی به صحن مجلس شورای 
اس��لامی ارائه دهیم تا در صورت تصویب، پیش 
از بیس��ت و نهم اردیبهشت در صورت دستورکار 
مجلس  قرار گیرد. هدف ما از این کار این اس��ت 
ک��ه روش واگذاری 2 باش��گاه تغییر کند. رئیس 
فراکس��یون ورزش مجلس ش��ورای اسلامی در 
پاسخ به این پرسش که اگر تصویب این طرح به 
زمان برگزاری مزایده چهارم نرسد و مزایده چهارم 
نیز برگزار شده و مثل مزایده سوم بی نتیجه باشد، 
آنگاه چه خواهید کرد، به تسنیم گفت: شک نکنید 

که اجازه برگزاری مزایده پنجم را نخواهیم داد.

مخالفتآبیهاباتغییرتاریخداربی
سرپرس��ت اس��تقلال می گوی��د تیم��ش 
حاضر نیس��ت در تاریخی جز 25 اردیبهش��ت 
به مصاف پرس��پولیس برود.میرشاد ماجدی با 
بیان اینکه اس��تقلال حاضر نیست جز در تاریخ 
25 اردیبهش��ت ب��ه مصاف پرس��پولیس برود، 
عنوان کرد: مش��کلات خاص خودمان را داریم 
و اصلا حاضر نیس��تیم روز پنجشنبه به مصاف 
پرس��پولیس برویم. برای این بازی برنامه ریزی و 
هتل رزرو کرده ایم. مسؤولان هتل المپیک به ما 
گفته ان��د نمی توانند تاریخ رزرو هتل ما را تغییر 
دهند و اصلا منطقی هم نیس��ت که برنامه را به 
خاطر نتایج هفته آینده تغییر دهند. این کار اصلا 
حرفه ای نیست و نباید تاریخ داربی عوض شود. 
اگر دوس��تان تمایل دارند تاریخ داربی را عوض 
کنند، لطفا کار هتل ما را هم درست و مشکلات 

ما را هم حل کنند. 

بولت:بهمنبیاحترامیمیشود
رک��ورددار دوهای س��رعتی جه��ان واکنش 
دیگران به ناکامی هایش را توهین آمیز دانس��ت. 
در مس��ابقه های 100×4 متر امدادی جهان، تیم 
جامائیکا با وجود یوس��ین بولت شکست خورد و 
تیم آمریکا توانست رکورد جامائیکا در بازی های 
سال گذشته را بشکند و به قهرمانی برسد.یوسین 
بولت در توصیف افرادی که بازگش��ت او به اوج را 
غیرممکن می دانند گفت که آنها »بی احترامی« 
می کنن��د. او در این باره عنوان کرد: من می توانم 
دوب��اره به اوج بازگردم. از نظر خودم، هنوز در اوج 
هس��تم. تنها مانند دیگر ورزشکاران فصل خوبی 
نداش��تم و باید دوباره روی فرم بیایم. بس��یاری 
گفتند بولت تمام شده. من هنوز هستم. تنها باید 
دوباره آمادگی جس��مانی خود را به دست بیاورم. 
من فکر می کنم به من بی احترامی می شود. با این 
حال آرامش��م را حفظ می کنم، عصبانی نخواهم 
شد و با دیگران مهربان خواهم بود. خواهیم دید 
که چه اتفاقی می افتد. ب��رای تیم آمریکا برد در 
مس��ابقه های امدادی بس��یار مهم بود و پیروزی 
بزرگی به حس��اب می آمد زیرا در مس��ابقه های 
قهرمانی جهان تابستانی IAAF این تیم عملکرد 

خوبی از خود بر جای نگذاشت.

مسیرصعودوالیبالایرانبهالمپیک
ازکجاست؟

برخلاف برخی اظهارنظرها، مسیر والیبال ایران 
برای صعود به المپیک همانند دوره های پیش است 
و قهرمانی در مس��ابقات قهرمانی آسیا در تهران 
باعث حضور در المپیک نمی ش��ود. در شرایطی 
که از مدت ها پیش اعلام ش��ده مسابقات والیبال 
قهرمانی آسیا ربطی به مسابقات انتخابی المپیک 
ندارد، همچنان مردم و بس��یاری از کارشناسان و 
رسانه ها ابراز امیدواری می کنند تیم ملی والیبال 
ای��ران با قهرمانی در این مس��ابقات که در تهران 
برگزار می شود، سهمیه حضور در المپیک 2016 
ریو را کس��ب کند. ملی پوشان والیبال ایران که با 
وجود افتخارات قابل توجه در 4 س��ال گذش��ته 
هنوز نتوانسته اند در تاریخ خود حضور در المپیک 
را تجربه کنند باید برای نخستین حضور در این 
عرصه در مسابقات انتخابی المپیک شرکت کنند؛ 
رویدادی که FIVB برای گزینش تیم های برتر 
مس��ابقات انتخاب��ی )غیر از مس��ابقات قهرمانی 
هر قاره( برگزار می کند. کش��ورهای سراسر دنیا 
می توانند با حضور در مس��ابقات انتخابی قاره ای 
س��همیه حضور در المپیک را کس��ب کنند اما 
FIVB مس��ابقات جهانی را با گزینشی المپیک 
ادغ��ام کرده تا تیم های آس��یایی برای حضور در 
المپیک مجبور به رقابت با غول های جهان شوند، 
البت��ه یک مزیت برای تیم های آس��یایی در نظر 
گرفته ش��ده است؛ اینکه علاوه بر 3 تیم نخست 
بهترین تیم آس��یایی بدون توجه به رتبه ای که 
کس��ب می کند راه��ی المپیک می ش��ود. البته 
شاگردان کواچ برای گرفتن سهمیه المپیک یک 
فرصت دیگر نیز دارند و آن جام جهانی است که 
شهریور ماه امس��ال همانند اکثر دوره ها در ژاپن 
برگزار می شود اما کسب سهمیه از این مسابقات 
بس��یار دشوار اس��ت، چرا که تمام بزرگان جهان 
 در آن حض��ور دارن��د و تنها تیم ه��ای قهرمان و 
نایب قهرمان س��همیه می گیرن��د. بدین ترتیب 
مس��ابقات قهرمانی آس��یا که در ته��ران برگزار 
می شود، هر چند از نظر رده بندی FIVB اهمیت 
دارد و تیم قهرمان 30 امتیاز کس��ب می کند اما 
تاثیری در صعود به المپیک ندارد. والیبال ایران در 
سال 94، سالی شلوغ و البته مهم را پیش رو دارد. 
لیگ جهانی 2015 که سومین تجربه حضور ایران 
در این رقابت هاس��ت، پس از آن مس��ابقات جام 
جهانی و در پایان مسابقات گزینشی المپیک پیش 
روی بلندقامتان والیبال ایران است. در المپیک ریو 
همانند دوره های اخیر 12 تیم حاضر خواهند شد 

که سهمیه ها به شکل زیر تقسیم خواهد شد.
1- میزبان رقابت ها )برزیل(
2- جام جهانی )2 سهمیه(

3- انتخابی قاره آفریقا )یک سهمیه(
4- انتخابی قاره اروپا )یک سهمیه(

5- انتخابی آمریکای جنوبی )یک سهمیه(
6- انتخابی آمریکای شمالی )یک سهمیه(

7- انتخابی جهانی )4 س��همیه، یک سهمیه 
مختص بهترین تیم آسیایی است(

8- انتخابی بین قاره ای )یک سهمیه(

بیاحترامیفدراسیونبهتیمامید
مبلغ قراردادی که مسؤولان فدراسیون فوتبال 
ب��رای کادرفنی تی��م ملی فوتبال امی��د در نظر 
گرفته اند بسیار پایین است. تیم ملی فوتبال امید 
ایران با حضور محمد خاکپور )سرمربی(، محمد 
مایلی که��ن )مدیرفن��ی(، مجید صال��ح و هادی 
طباطبایی )مربی( و حاج قاسم )مربی بدنساز( در 
مرحله اول مقدماتی المپیک 2016 حاضر ش��د 
و  مج��وز حضور در مرحله دوم ک��ه از دی ماه در 
قطر برگزار می ش��ود را کسب کرد. کادرفنی تیم 
ملی امید از آذرماه س��ال 93 فعالیت خود را آغاز 
کرده و اردوهای متمادی را پشت س��ر گذاش��ته 
اس��ت. با این وجود تیم مل��ی امید ایران درحالی 
در این مسابقات ش��رکت کرد که کادر فنی این 
تیم هنوز هم قراردادهایشان را به امضا نرسانده اند. 
کارهای مربوط به عق��د قرارداد تیم ملی امید به 
صورت یکطرف��ه و بدون مذاکره ب��ا اعضای این 
تیم از س��وی فدراسیون فوتبال انجام شده است. 
طبق اخبار واصله از فدراسیون فوتبال حتی مبلغ 
قرارداد کادرفنی تیم ملی امید هم مشخص شده 
است.مبلغی که مسؤولان فدراسیون فوتبال برای 
کادرفنی این تیم در نظر گرفته اند بسیار کم است و  
رقم قرارداد کل کادرفنی فعلی فاصله بسیار زیادی 
با رقم قرارداد نلو وینگادا )سرمربی سابق تیم ملی 
امید( به تنهایی دارد! مشخص کردن رقم قرارداد 
بدون مشورت، باعث ناراحتی اعضای کادرفنی تیم 
ملی امید شده و آنها این کار را به نوعی بی احترامی 
به خود دانس��تند. از س��وی دیگر علیرضا اسدی، 
دبیرکل فدراسیون اعلام کرده قرارداد کادرفنی تیم 
ملی امید یک هفته قبل از سوی او و علی کفاشیان 
امضا شده است.این صحبت در حالی مطرح شده 
که هنوز کادرفنی تیم ملی امید قراردادشان را امضا 
نکرده اند و معلوم نیس��ت به چه دلیلی این اقدام 
صورت نمی گی��رد. فریدون معینی، عضو کمیته 
فنی فدراسیون فوتبال هم اعلام کرده بود که این 
قراردادها آماده شده است. عدم دعوت از کادرفنی 
تیم ملی امید ای��ران برای امضای قراردادها امری 
عجیب است که مشخص نیست به چه دلیلی این 

تعلل صورت نمی گیرد.

والیبال اخبار

مزایده چهارم واگذاری باش��گاه پرس��پولیس در 
شرایطی قرار است روز 29 اردیبهشت ماه برگزار شود 
که این روزها دوئل غیرمستقیم وزارت ورزش با حسین 
هدایتی برای گرفتن این باش��گاه به اوج خود رسیده 
اس��ت. اختلافات وزارت ورزش با حسین هدایتی این 
روزها دیگر بر هیچکس پوشیده نیست. طولانی شدن 
زمان بازداشت حمیدرضا سیاسی، مدیرعامل باشگاه 
پرس��پولیس که مورد حمایت وزارت ورزش هم قرار 
داشت، آنقدر مش��کلات مالی برای این باشگاه ایجاد 
کرده بود که وزارتخانه از طریق محمدحسین نژادفلاح 
به هدایتی برای حضور در باشگاه چراغ سبز نشان داد. 
هدایتی حتی مدتی کمک های مالی به باشگاه انجام 
داد و تا آستانه حضور در هیات مدیره هم پیش رفت 
ولی آزادی سیاسی از زندان، ورق را به یکباره برگرداند 
و وزارت ورزش را امی��دوار ک��رد با حضور سیاس��ی، 
اختیارات هدایتی را در پرسپولیس بگیرد. اتفاقی که با 
دلخوری هدایتی همراه بود و وی همان موقع اعلام کرد 
تا حضورش در مزایده پرسپولیس و برنده شدن در این 
مزایده، کمکی به پرسپولیس نخواهد کرد. مزایده سوم 
پرسپولیس هم 2 طرف داشت؛ بهنام پیشرو کیش که 
گفته می شود از حمایت وزارت ورزش و معاون حقوقی 
این وزارتخانه برخوردار اس��ت و استیل آذین ایرانیان، 
وابس��ته به حس��ین هدایتی و امیر عابدینی. شرکت 
اول که به خاطر واریز نشدن بموقع پول شانس برنده 
ش��دن در مزایده را از دست داد و شرکت دوم هم به 
بهانه نداشتن اهلیت و بدهکاری بانکی فاقد صلاحیت 
تش��خیص داده ش��د تا کار به مزایده چهارم کشیده 
ش��ود. با وجود این، حس��ین هدایتی و امیر عابدینی 
درصددند پیش از برگزاری مزایده چهارم کار را تمام 
کنند. آنها که از ارائه مدارک و مس��تندات به سازمان 
خصوصی س��ازی ناامید ش��ده اند، به دنبال تش��کیل 
جلسه با مس��ؤولان بانک مرکزی هس��تند تا با رفع 
ابهام بدهی های بانکی خود را برنده مزایده سوم کنند! 
نکته جالب در تقابل وزارت ورزش و حسین هدایتی، 
ش��ائبات دخالت وزارتخانه برای نرس��یدن باشگاه به 
هدایتی است. یک منبع آگاه در این باره دیروز به یکی 
از سایت ها گفت: وزارت ورزش به دنبال این است که 
پرسپولیس از طریق مزایده یا به یک شرکت خودی 
واگذار ش��ود یا در غیر این صورت به یک فرد آش��نا 
اجاره داده شود. شائبه ای که با انتشار مصاحبه رئیس 

سازمان خصوصی سازی در سایت وزارت ورزش قوت 
می گیرد. میرعلی اشرف پوری حسینی که در روزهای 
گذش��ته کمتر پیش آمده بود با سایت وزارت ورزش 
مصاحبه کند روز چهارش��نبه و درست حین تلاش 
عابدینی و هدایت��ی برای رفع ابهامات در گفت وگو با 
پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان گفت: قرار شد بعد 
از تس��ویه این بدهی ها آقای هدایتی بتواند در مزایده 
چهارم ش��رکت کند. به نظر می رسد پرسپولیس در 
روزهایی که به بیشترین توجه نیاز دارد و باید زمینه 
تحقق برنامه هایش را برای فصل آینده محقق کند، به 
بهانه  و جایگاهی برای قدرتنمایی تبدیل شده است. 
درحالی که همه هواداران و بازیکنان نگران فصل آینده 
و تکرار نشدن اتفاقات امسال هستند، طرف های قدرت 
فعلا تمام تلاششان را برای در اختیار گرفتن مالکیت 
باشگاه به کار می برند. اتفاقی که ابهاماتی را در سلامت 
واگذاری باشگاه پرسپولیس به بخش خصوصی ایجاد 
می کند و بعید است این اتفاق سرانجام خوشی برای 

سرخپوشان داشته باشد. 
کدهای پوری حسینی ■

رئیس س��ازمان خصوصی سازی تاکید کرد مالک 

ش��رکت اس��تیل آذین برای حضور در مزایده چهارم 
خرید باشگاه پرسپولیس باید بدهی های بانکی اش را 
تسویه کند. میرعلی اشرف پوری حسینی در گفت وگو 
با پایگاه خبری وزارت ورزش و جوانان گفت: هدف ما 
اجرای قانون است و با کسی تعارف نداریم. استقلال و 
پرسپولیس سرمایه های مردم هستند و روند واگذاری 
آنها با دقت و صحت انجام ش��ده و تصور می کنم در 
مزای��ده چهارم که به نظرم پرش��ورتر خواهد بود کار 
تمام ش��ود. پوری حسینی درباره رد صلاحیت برخی 
متقاضی��ان از جمله هدایتی گفت: ایش��ان به اتفاق 
آق��ای عابدینی پیش من آمدند و نامه رس��می بانک 
مرکزی و بدهی ایش��ان به بانک ه��ای مختلف را به 
آنها ارائه کردم. رئیس سازمان خصوصی سازی اضافه 
کرد: قرار شد بعد از تسویه این بدهی ها آقای هدایتی 
بتواند در مزایده چهارم ش��رکت کند. پوری حسینی 
گف��ت: حتی در این نشس��ت عنوان ش��د س��ازمان 
خصوصی سازی کسی را س��رکار نمی گذارد؟ به آنها 
اطمین��ان می دهم آن کس��ی که بیش��تر از همه در 
واگذاری این دوباشگاه س��رکار رفته خود من بوده ام! 
به آنه��ا و همه اطمینان می دهم در موضوع واگذاری 

کاملا جدی هس��تیم و همه در برابر قانون هس��تند. 
وی درباره س��هامداران شرکت استیل آذین هم گفت: 
همانطور که در آن جلس��ه به ایش��ان گفتم 2 جوان 
21 و 23 ساله نمی توانند بیش از 90 درصد مالکیت 
 را در اختیار داش��ته باش��ند و باید این میزان به زیر 
40 درصد برس��د. پوری حس��ینی با تاکید مجدد بر 
رعای��ت قانون گفت: اهلیت اف��راد باید بر ما به اثبات 
برسد و تایید مجاری قانونی مورد استناد ما خواهد بود. 

 هدایت�ی و عابدینی ش�نبه به دی�دار مدیران  ■
بانک مرکزی می روند

 حسین هدایتی روز شنبه آینده با مسؤولان بانک 
مرک��زی دیدار خواهد کرد. امی��ر عابدینی، نماینده 
شرکت استیل آذین در محل سازمان خصوصی سازی 
حض��ور یافت و م��دارک مربوط به بدهی حس��ین 
هدایتی را دریافت کرد. پس از آن، مسؤولان شرکت 
استیل آذین از بانک مرکزی خواستار تعیین فرصتی 
برای برگزاری جلسه ش��دند. بر این اساس قرار شد 
حس��ین هدایتی همراه امیر عابدینی روز ش��نبه به 
دی��دار مدیران بانک مرکزی بروند ت��ا درباره بدهی 

مالک شرکت استیل آذین توضیحاتی ارائه کنند. 

رمزگشایی از نقشه وزارت ورزش برای واگذاری پرسپولیس
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یوونتوس دیدار رف��ت مرحله نیمه نهایی لیگ 
قهرمانان را با برد نزدیک برابر رئال به پایان رساند. 
دور رف��ت مرحله نیمه نهایی لیگ قهرمانان اروپا با 
برگ��زاری یک دیدار در تورین آغاز ش��د که در آن 
یوونت��وس براب��ر رئال مادرید موفق تری��ن تیم این 
رقابت ه��ا، به میدان رفت و با نتیج��ه 2 بر یک به 
برتری رسید. یوونتوس در این دیدار پوگبا بهترین 
بازیکن خود را در اختیار نداشت و رئال هم بنزما و 
مودری��چ را در ترکیب خود نمی دید. میزبان خیلی 
زود توانست با حمایت هواداران پرشور خود دروازه 
حریف را باز کند. ش��وت کارلوس توس را در دقیقه 
8 کاسیاس به طور ناقص دفع کرد تا آلوارو موراتا در 
دهان��ه دروازه به راحتی گلزنی و دروازه تیم س��ابق 
خود را باز کند. البته موراتا پس از این گل خوشحالی 
نکرد. پس از این گل ب��ازی در اختیار رئالی ها قرار 
گرفت و این تیم ب��ا مالکیت توپ بالای خود چند 
موقعی��ت گلزنی ایج��اد کرد تا اینکه کریس��تیانو 
رونالدو، برترین گلزن تاریخ این رقابت ها موفق شد 
پاس خامس رودریگس را در دقیقه 27 با ضربه سر 
وارد دروازه بوفون کند تا بازی به تساوی یک - یک 
برس��د. در ادامه 2 تیم صاحب چند موقعیت نصفه 
و نیمه ش��دند و ش��وت مارکیزیو بهترین موقعیت 
میزب��ان بود که با فاصل��ه کم به بی��رون رفت. در 
اواخر نیمه نخس��ت رئال می توانست گل برتری را 
نیز به ثمر برساند ولی ضربه سر خامس رودریگس 
کلمبیایی به دیرک دروازه اصابت کرد و وارد دروازه 
یووه نش��د و در توپ برگشتی هم ایسکو نتوانست 
 دروازه بوفون را باز کند تا نیمه نخس��ت با تساوی 
یک - یک به پایان برسد. با شروع نیمه دوم رئالی ها 
مثل نیمه نخست توپ و میدان را در اختیار گرفتند 
ولی نتوانستند موقعیت خاصی روی دروازه حریف 
خ��ود ایج��اد کنند ت��ا اینکه یوونت��وس روی یک 

ضدحمله توس��ط کارلوس ت��وس خطرناک ظاهر 
شد و با اش��تباه دنی کارواخال و خطای بی مورد او 
درون محوطه جریمه، داور نقطه پنالتی را نشان داد. 
توس آرژانتینی بهترین گلزن لیگ ایتالیا در دقیقه 
58 ای��ن پنالتی را تبدیل به گل ک��رد و توپ را به 
مرکز دروازه زد تا بازی با برتری 2 بر یک یوونتوس 
به جریان بیفت��د. در ادامه، بازی افت کرد و 2 تیم 
نتوانس��تند فرصت خوبی برای گلزنی ایجاد کنند. 
رئالی ها چیچاریتوی مکزیکی را به میدان فرستادند 
تا مثل بازی قبل منجی این تیم شود که ناکام بود. 
مهم ترین موقعیت نیمه دوم را یورنته در دقیقه 86 
روی اشتباه مدافعان رئال به دست آورد ولی نتوانست 
تیمش را به گل برس��اند تا ای��ن دیدار در نهایت با 

برتری 2 بر یک به سود یوونتوس به پایان برسد.

انتقاد روی کین از گرانقیمت ترین بازیکن جهان ■
روی کین می گوید رئال مادرید با حضور گرت بیل 
10 نفره برابر حریفان خود بازی می کند. رئال مادرید 
در شبی که گرت بیل یکی از ضعیف ترین بازی های 
خود از زمان پیوس��تنش به رئال را انج��ام داد، برابر 
یوونتوس 2 بر یک شکس��ت خورد.روی کین، مفسر 
اسکای اسپورت که همیشه حرف هایش را خیلی راحت 
ب��ه زبان می آورد، این ب��ار با انتقاد از گرت بیل گفت: 
مادرید کار سختی در تورین داشت. آنها مجبور بودند 
با 10 نف��ر بازی کنند. گرت بیل برای مادرید چیزی 
نداشت. او در این بازی مشکل اعتماد به نفس داشت 
و در طول بازی ساده ترین و احمقانه ترین تصمیمات 
را می گرفت. هم تیمی های او نمی توانند از حضور او در 
تیم خوشحال باشند. او نیاز دارد که بازی های بهتری 

را از خود به نمایش بگذارد. نمایش او اصلا خوب نبود. 
البته گرت بیل به تازگی از بند مصدومیت رها ش��ده 
و پ��س از مدت ها در ترکیب ثابت تیمش قرار گرفته 
بود. کین همچنین با انتقاد از دنی کارواخال و حرکت 
این بازیکن در صحنه پنالتی گفت: از دست او بشدت 
عصبانی هستم و اصلا تحت تاثیر بازی او قرار نگرفتم. 
حرکت او مانند یک بچه دبستانی بود. آنها باید توس 
را مهار می کردند اما هرگز خوب بازی نکردند و نمایش 

بسیار ضعیفی را از خود بر جای گذاشتند.
ناراحتی چیچاریتو  از  نیمکت نشینی ■

مهاج��م مکزیک��ی رئال مادرید اعت��راف کرد از 
بازگشت دوباره به نیمکت ذخیره ها ناراحت است اما 
در هر حالتی به تصمیم سرمربی تیم احترام خواهد 
گذاش��ت. خاویر هرناندس، یکی از بهترین بازیکنان 
رئال مادرید در چند دیدار اخیر این تیم بوده است. با 
این حال به نظر می رسد کارلو آنچلوتی به این بازیکن 
مکزیکی اعتقادی ندارد. سرمربی ایتالیایی رئال مادرید 
در دیدار برابر یوونت��وس گرت بیل را که از آمادگی 
خوبی برخوردار نبود به هرناندس ترجیح داد و به نظر 
می رسد این باعث ناراحتی ستاره مکزیکی رئال مادرید 
ش��ده اس��ت. هرناندس در دیدار برابر یوونتوس در 
دقیقه 63 به جای ایسکو به میدان رفت. او گفت: باید 
اعتراف کنم از بازگشت دوباره به نیمکت ناراحتم اما 
من یک بازیکن حرفه ای هستم و باید در هر حالتی 
به تصمیمات مربی احترام بگذارم. به نظر می رس��د 
برای کارلو آنچلوتی اسامی بازیکنان بسیار مهم است 
و این مربی ایتالیایی کمتر به کیفیت بازیکنان اهمیت 
می ده��د. به عنوان مث��ال او هر چند در خط میانی 
ایارامندی و لوکاس سیلوا را در اختیار دارد اما چون 
راموس نام بزرگی دارد ترجیح می دهد از او در پست 
غیرتخصصی اش اس��تفاده کند. خاویر هرناندس نیز 

مثال گویای دیگری در این زمینه است. 

شکست 2 بر یک رئال در تورین

همه چیز به مادرید کشید

فوتبال


